
Protokół Nr 17/2019
z posiedzenia Komisji Rolnictwa Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego

odbytego w dniu 29 lipca 2019 roku

Posiedzenie odbyło się w lokalu Urzędu Gminy Sienno od godziny 11.00 do godziny
12.00.

W posiedzeniu uczestniczyli:
1.Komisja Rolnictwa Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego w pełnym składzie
2.Wójt Gminy Sienno - Mariusz Strąk

Temat posiedzenia:
1.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru metody

ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości
stawki tej opłaty.

2.0pracowanie sprawozdania z pracy za okres I półrocza 2019 roku.

Przebieg posiedzenia:
Ad.1.Komisja zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie
wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia
wysokości stawki tej opłaty.
Komisja stwierdziła, iż zmienione zostają dwie stawki opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi nie zbieranymi w sposób selektywny. Regionalna Izba Obrachunkowa
uchyliła w części uchwałę Rady Gminy Nr IX/63/2019 z dnia 10 czerwca 2019 roku w § 2
ust.3 punkt 5 i 6 - opłata od gospodarstwa pięcioosobowego i sześcioosobowego. Stawki
zostają zmienione do wysokości zgodnej z obowiązującymi przepisami, tj. 179,00 zł dla
gospodarstwa pięcioosobowego oraz 189,00 zł dla gospodarstwa sześcioosobowego.
Komisja nie wniosła zastrzeżeń i zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.
Opinia zostanie sporządzona odrębnie i przedstawiona na sesji w dniu 31 lipca br.

Ad.2. Komisja dokonała podsumowania swojej pracy w I półroczu 2019 roku i opracowała
sprawozdanie w wersji następującej:
Do zadań Komisji Rolnictwa Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego powołanej przez
Radę Gminy w dniu 19 listopada 2018 roku uchwałą Nr 11/6/2018 w składzie
trzyosobowym należy ocena stanu bezpieczeństwa, analiza sytuacji w rolnictwie oraz ocena
stanu infrastruktury na terenie Gminy Sienno.
W I półroczu 2019 roku komisja odbyła piętnaście posiedzeń, wszystkie posiedzenia odbyły
się przy pełnym składzie komisji. Komisja pracowała w oparciu o przyjęty Regulamin pracy
komisji oraz zatwierdzony przez Radę Gminy plan pracy na 2019 rok. Ponadplanowo
Komisja odbyła dwa posiedzenia dotyczące rozpatrzenia skargi na wybory sołtysa, dwa
posiedzenia wspólnie z Komisją Rozwoju Gospodarczego i Finansów w sprawie określenia
podstawowych kierunków działania w Gminie Sienno na okres kadencji 2018 - 2023. Dwa
posiedzenia dotyczące stawek opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz jedno
posiedzenie w sprawie funduszu sołeckiego odbyło się z udziałem przewodniczących
komisji stałych oraz zainteresowanych radnych.



W czasie czterech posiedzeń dokonano objazdu dróg gminnych po sezonie zimowym oraz
opracowano harmonogram remontu dróg gminnych na 2019 rok.
W okresie sprawozdawczym Komisja zapoznała się z informacjami Wójta Gminy
dotyczącymi realizacji Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomności zwierząt w 2018 roku, informacją nt. przestrzegania ustawy o utrzymaniu
czystości i porządku w gminach. Ponadto Komisja zapoznała się z informacjami: informacją
straży dotyczącą ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy oraz informacją policji
dotyczącą stanu bezpieczeństwa na terenie gminy, informacją dotyczącą realizacji zadań
przez Lipskie Biuro Powiatowe ARiMR, informacją KRUS dotyczącą aktualnych zagadnień z
zakresu ubezpieczeń rolników, informacją Powiatowego Lekarza Weterynarii nt. zagrożenia
ASF, informacją dotyczącą funkcjonowania ZUK w Siennie.
W zależności od podejmowanych tematów w posiedzeniach uczestniczyli: Wójt Gminy,
Sekretarz Gminy, pracownicy Placówki Terenowej KRUS w Lipsku, kierownik oraz
specjalista Lipskiego Biura Powiatowego ARiMR, Powiatowy Lekarz Weterynarii w Lipsku,
kierownik ZUK w Siennie.
Zgodnie z planem pracy Komisja opiniowała projekty uchwał z zakresu merytorycznego
komisji. W I półroczu 2019 roku Komisja zaopiniowała jedenaście projektów uchwał oraz
opracowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na wynik wyborów sołtysa
sołectwa Wierzchowiska Drugie.
Komisja przedstawiała Radzie Gminy swoje opinie na bieżąco.
Sprawozdanie zostanie sporządzone odrębnie i przedłożone Radzie Gminy.


